
Zápis ze setkání s občany ve věci revitalizace návsi 17. 11. 2017 

Přítomni: Kačenová, Piterka, Trefášová 

Omluveni: Čermáková, Zoul, Spáčil 

Hosté: Mařan, Čimburovi, Švejda, Kocur, Riedlovi 

 

Přítomní občané společně s členy osadního výboru odhlasovali: 

- Pokácení vrchní borovici a jabloň u lavičky u rybníka 

- Ostatní ovocné stromy omladit, pokud ani po omlazovacím řezu 

stromy nezačnou plodit ovoce, tak je vykácet a nahradit novými  

- Umístění kvetoucích keřů na náves, dle vhodnosti a návrhu 

pana Spáčila. Prosíme tímto o doporučení vhodných keřů a o 

schválení jejich následné  výsadby. 

 

Osadní výbor Andělská Hora 


